
Správa o činnosti VVKBT za obdobie od 3.4.2023 do 12.3.2024

Výkonný Výbor KBT sa v uvedenom období stretol 4x. 
Kontrolovali sme finančné záležitosti, čiže stav na účte a v pokladni. 
Prejednávali a schvaľovali príspevky na akcie klubov.
Zaistili sme zaregistrovanie Stanov KBT na Ministerstve vnútra

Pripravili sme tradičné turistické podujatia, orgańizované VV KBT – Otvorenie 100 jarných km na Panovej lúke a 
Silvestrovské stretnutie bratislavských turistov na Malom Slavíne. Musím vysloviť poďakovanie TO Limba za 
pomoc pri registrovaní účastníkov  na Malom Slavíne - Vďaka

Kontrolovali sme plnenie uznesení.
Prejednávali sme nedostatky zistené KoK KBT a prijali adekvátne uznesenia na ich odstránnie alebo vyriešenie.

Stretnutli sme sa KoK KST – ohľadne podania pána Glevického.. Jednalo sa najmä o klub Bjatek – ktorý nie je 
zaregistrovaný na Ministerstve vnútra ako Občianske združenie. Druhý spomínaný klub – Inter – má registráciu 
na Min Vnútra. KoK KST odporučila doriešiť na VZ
Celý zápis je uverejnený na stránke KBT. 

V neposlednom rade sa VV zaoberal:
- návrhom rozpočtu nba rok 2024
- zaregistrovaním nového klubu VON
- aktualizáciou príspevkov pre kluby a jednotlivcov na akcie poriadané v Malých Karpatoch
- Usporiadaním podujatí pod vedením VV- Silvestrovské stretnutie na Malom Slavíne a Otvorenie 100 jarných 
Km na Panovej lúke
- ďalšími drobnými záležitosťami zmienenými v príslušných zápisniciach zo zasadaní
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